

Anteckningar fört vid Introduktionsmöte sön 13 okt 2019

Inbjudna: Styrelsen, T-sek, Usek, Ridskolechef

Bakgrund: Idag är det få människor som gör ett stort arbete ideellt. T-sek, som tagit initiativ till denna träff, vill att vi ser över vår organisation.

Syfte: Enklare, smidigare och effektivare organiserade event utan att vi sliter ihjäl oss.

Vilka ska ingå i denna grupp/detta arbete? Ridskolan, Tsek, Usek, Styrelse, ev Cafégrupp, FF, RS?

Arbetsordning:

1. Intromöte 13 okt

- Deltagarna skickas tillbaka till sin grupp för att diskutera vad vi har/ska ha för event, finns det förslag på organisation, hur gör vi? Upprätta en årsplan

2. Återsamling Sön 24 nov kl: 12.00

Arbete i bikupeform.

- Vad ska vi organisera/ha för aktiviteter
- Hur organiserar vi?
- Vem ansvarar för vad?
- Upprätta en årsplan
- Hur skapar vi ett större medlemsengagemang?
 - Medlemsmöten, hur ofta? Vem/vilka ansvarar?
 - Medlemsinfo/brev, hur ofta? Vem ansvarar?
 - Föräldramöten, hur ofta? Vem/vilka ansvarar?
 - Ska vi be vuxengrupperna utse en kontaktperson som kan repr gruppen på möten?
- Hur får vi till en cafégrupp?
- Tsek känner att de håller på att slita ihjäl sig. De vill att vi skrotar Tsek och istället har en tävlingskommitté. Hur organiserar vi det?
- Hur organiserar vi arbetet på anläggningen i brist på personal?
- Hur ska föreningens organisationsplan se ut?

3. Info ut

- Medlemsmöte 6 jan 2020
- Info via mail, anslag i stall/ridhus samt sociala medier
- Uppföljning
- Organisation